
 
 

Verksamhetsberättelse för Staffanstorps HK 2021-04-01 – 2022-03-31 
Föreningen hade verksamhet i följande åldrar den gångna säsongen: 
 

- Öppen bollförskola (födelseår 2017-2020) 
- Bollekis Staffanstorp (2014-2016) 
- Bollekis Hjärup (2015-2016) 
- Bollekis Hjärup (Flickor 2014) 
- Bollekis Hjärup (Pojkar 2014) 
- Handbollskola (2012-2013) 
- FP10 (2011) 
- F12 (2009-2010) 
- P12 (2009-2010) 
- F14 (2007-2008) 
- Damsenior (2004-) 
- Herrsenior (2004-) 

 
Föreningen avslutar verksamhetsåret med hela 384 medlemmar. 44 av dessa är 
aktiva som ledare, styrelse eller annan stödfunktion. Det totala medlemsantalet har 
ökat med 63 personer vilket överträffar föregående säsongs ökning med 46 
medlemmar. Under pandemin har Staffanstorps HK vuxit med 40% vilket är oerhört 
glädjande. Tyvärr har en del av de äldre ungdomarna slutat men återväxten i de 
yngre barngrupperna har varit över förväntan. Framförallt har föreningen vuxit i 
Hjärup där det nu finns tre stora bollekisgrupper med cirka 120 barn. 
 
Verksamhetsåret inleddes med en vår som återigen påverkades av pandemin. Inga 
vår- eller sommarcuper genomfördes. Dock kunde vi arrangera Summer Camp 2021 i 
mitten av juni med 30 glada och nöjda deltagare. Vårt populära sommarläger 
återkommer även 2022. 
 
Inför säsongen påbörjades ett byte av digitalt föreningsstöd från IdrottOnline till 
SportAdmin. Det nya systemet kom igång lagom till säsongsstart och har blivit en 
efterlängtad förenkling för de som jobbar med administration, närvarorapportering 
och kallelser. 
 
För tredje året i rad höll föreningen en kickoff för ledare och styrelse inför seriestart 
och vi upplever att det är ett bra sätt att lära känna nya ledare och styrelseledamöter.  
 
Pandemin satte sina spår även detta verksamhetsår. Höstcuperna spelades utan 
publik och en kort bit in i säsongen ökade smittan vilket påverkade seriespelet. 



Matcher fick flyttas på grund av sjukdom vilket skapade en kaotisk situation med 
mycket extra arbete för de som bokar hallar, domare och funktionärer. Många 
matcher fick spelas på vardagar för att hinna slutföra serierna i tid. Lundaspelen 
ställdes återigen in och vi tappar för andra året i rad intäkter därifrån. 
 
Till skillnad från föregående år kunde dock seriespelet slutföras. Även USM har 
genomförts i stort sett enligt plan och vårt F14 spelade fyra steg och avslutade med 
gruppseger i sista steget. Herrseniorerna slutade på femte plats i division 4 Syd A. 
Damseniorerna har spelat i division 2 Syd och i division 3 Syd B. Vi slutade på sjunde 
plats i division 2 vilket innebär förnyat kontrakt och på nionde plats i division 3. 
 
Staffanstorps HKs styrelse har under året haft följande sammansättning: Magnus 
Olsson (ordförande), Jan Talts (ledamot), Marie-Louise Olsson (kassör), Stefan Sarmes 
(ledamot), Hanna Ringdahl (ledamot) och Therese Towman (suppleant). 
Valberedningen har bestått av Henrik Thulin, Nene Bjerström och Michael 
Fogelström. Andreas Norling har varit revisor. Under säsongen har vi haft 7 
protokollförda styrelsemöten. 
 
Ekonomin är fortsatt väldigt god och det finns en rejäl buffert för att fortsätta 
utveckla föreningen även då det krävs ekonomiska insatser. 
 
Staffanstorps HK har mycket goda förutsättningar att de kommande åren bli en stabil 
förening med många aktiva lag tack vare en mycket god återväxt i de yngsta 
grupperna. Utmaningen är som alltid att lyckas behålla de äldsta ungdomslagen men 
det är inget som är specifikt för Staffanstorps HK utan ett problem för alla 
idrottsföreningar. De ekonomiska resurserna för att utveckla föreningen finns och vi 
har många engagerade och välutbildade ledare som gör ett fantastiskt arbete. Ett 
positivt trendbrott är att vi ser en ökning av antalet aktiva pojkar jämfört med 
tidigare år. 
 
Vi i styrelsen vill tacka alla er som varit en del av vår verksamhet under säsongen 
2021-2022. Staffanstorps HK har en ljus framtid och vi ser fram emot ett normalt 
handbollsår 2022-2023 där matcher och cuper spelas istället för ställs in och publiken 
får komma och heja på alla duktiga spelare. 
 
Vi i styrelsen tackar för förtroendet den gångna säsongen. 
 
Staffanstorp 2022-04-12 
 
Styrelsen gm Magnus Olsson 
 
 


